
V Beogradu

Srečanje pobratenih
krajevnih skupnosti

Na delovnem in prijateljskem obisku v kra-
jevni skupnosti Franc Rozman Stane v občini
Vračar v Beogradu se je mudila delegacija kra-
jevnih skupnosti Komandanta Staneta I, II in III
iz občine Lj.-Šiška. Obiska, ki sodi v okvir tra-
dicionalnih srečanj pobratenih krajevnih skup-
nosti iz treh občin, se je udeležila tudi delega-
cija krajevne skupnosti Petrova vas-Lokve iz
občine Črnomelj (delegacija iz krajevne skup-
nosti, na katere področju je padel narodni
heroj Franc Rozman Stane). Vse tri krajevne
skupnosti so med seboj pobratene in veže jih
spomin na komandanta Staneta. Vsakoletna
srečanja so delovno obarvana, saj na njih
obravnavajo aktualna vprašanja in izmenja-
vajo izkušnje, ki so pomemben prispevek k
nadaljnji izgradnji krajevne samouprave v
vseh treh KS. Na letošnjem srečanju je bil med
drugim izveden tudi pogovor v skupščini ob-
čine Beograd Vračar. Po uvodni predstavitvi
občine Vračar je našo občino predstavil vodja
naše delegacije, tovariš Mencinger Jože.

Obravnavali so tudi vprašanje financiranja
krajevnih skupnosti, ker so v obeh republikah
določene specifičnosti. Ključno vprašanje tega
razgovora pa je bilo vprašanje o možnosti iz-

gradnje družbenega centra na območju kra-
jevne skupnosti komandanta Staneta. Investi-
cijo za gradnjo blagovne hiše na Trgu Ko-
mandanta Staneta naj bi prevzela blagovna
hiša Beograd. V prid njene izgradnje za upra-
vičenost naložbe govori dejstvo, da na po-
dročju novo zgrajenih scsesk ni večje blagov-
nice in pa dejstvo, da je prva taka šele v občini
Center. Tudi bližina avtoceste (vzhodne ob-
voznice) pomeni velik plus za samo lokacijo.
Poleg tega pa v Ljubljani potrebujemo konku-
renco med blagovnimi hišami, kar bi nedvo-
mno izboljšalo ponudbo. Predstavniki skupš-
čine občine Beograd so pokazali velik interes
za sodelovanje z našo občino, ne samo na go-
spodarskem, temveč tudi na drugih področjih.
Skupščina občine Vračar je svojo dobro voljo
pokazala, če ne z drugim, potem z izredno to-
plim sprejemom na najvišjem nivoju, pa če-
prav je bila na obisku le delegacija iz krajevne
skupnosti.

Pogovori delegacij krajevnih skupnosti so
bili tudi v prostorih krajevne skupnosti Franc
Rozman Stane \z Beograda. Težiščna vpra-
šanja razgovora so bHa vprašanja o financira-
nju krajevne skupnosti, o hišni in krajevni sa-
moupravi, o sistemu SLO in DSZ v KS, o orga-
niziranosti DPO v KS in o drugem. Ugotovljeno
je bilo. da je bilo dosedanje sodelovanje med
pobratenimi krajevnimi skupnostmi plodno,
vendar pa bi se lahko še poglobilo in razši-
rilo na kulturno in športno področje. Tako na
primer so možnosti, da pride v našo občino na
obisk kulturno umetniško društvo Rom ali pa
narodno zabavni ansambel Živkovič, ki ima
zelo visok renome. Tudi na športnem področju
obstajajo možnosti: tako na primer medse-
bojno sodelovanje ekip in posameznikov.

Na koncu je bil poudarjen pomen sodelova-
nja med pobratenimi krajevnimi skupnostmi in
iz tega je izzvenel sklep, da je treba s sodelo-
vanjem tudi v prihodnje nadaljevati.

V okviru obiska naše delegacije v Beogradu
je bila v OŠ Svetozar Markovič odprta likovna
razstava del učencev OŠ Valentin Vodnik iz
naše krajevne skupnosti.
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